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Betreft: Natuurinrichting Bijleveld 

Harmelen, 26 juni 2023 

Geachte — _n andere belanghebbenden, (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

hierbij laten wij weten dat er geen draagvlak is voor de gepresenteerde plannen voor de 

herinrichting van het gebied tussen de Breudijk en de Bijleveld in Harmelen. In deze brief 

lichten wij toe waarom dat draagvlak ontbreekt en wat er moet gebeuren om wel draagvlak 

te realiseren. 

De ondertekenaars van deze brief hebben zich verenigd in het_ 

— Deze groep bestaat uit nagenoeg alle direct aanwonenden van het 

betroffen gebied. Alle leden van deze groep hebben deze brief persoonlijk ondertekend. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Er zijn van de verschillende inspraakavonden verslagen gemaakt. Dus wij verwijzen naar de 

inhoud van die verslagen en veronderstellen deze bekend. 

In grote lijnen is dit wat er heeft plaatsgevonden: 

Het oorspronkelijke plan kende globaal genomen een gelijke verdeling van aan te planten bos 

en verschillende typen grasland. 

Tijdens de eerste inspraakavond werd van de zijde van alle bewoners bezwaar gemaakt 

tegen de aanplant van bos. Veel bewoners wilden geen enkele aanpassing aan het bestaande 

gebied. De bewoners gegroepeerd rond restaurant Kortjak uitten veel en heftige bezwaren 

tegen het feit dat hun huidige vrije uitzicht naar achteren volledig werd weggenomen door 

bomen. De gemeente gaf aan de bestemming niet aan te passen naar “natuur” als hier voor 

geen draagvlak voor was door de omwonenden c.q. belanghebbenden. Een van de andere 

Breudijkbewoners stelde voor om in plaats van alleen bezwaren te uiten, mee te denken over 

een alternatieve aanpak met een iets opener inrichting en gaf aan mee te willen werken aan 

een oplossing waarbij een deel van de aan te planten bomen voor hun huis zou komen. 

In vervolg daarop werd een nieuw plan gepresenteerd en tot genoegen van de bewoners 

rond Kortjak waren alle bomen voor hun huizen verdwenen en kregen zij een volledig vrij 

uitzicht. En het bos? Dat werd geplaatst precies voor het huis van de bereidwillige bewoner 

en diens buren. Het gehele uitzicht van deze mensen werd in de nieuwe plannen 

weggenomen. 

Na enige reflectie vond de overgrote meerderheid van de bewoners, namelijk de 

ondertekenaars van deze brief, het tweede plan even onaanvaardbaar als het eerste. Er is in 

onze buurt veel solidariteit en bijna alle bewoners rond Kortjak voelden zich door de nieuwe 

plannen opgelaten richting de andere bewoners. Ook omdat onze voorkeur was uitgesproken 

voor een oplossing waarbij de bestemming van het gebied agrarisch zou blijven in het belang 

van de boerende buren. Verder waren ook de oorspronkelijke fervente tegenstanders 
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inmiddels bereid mee te denken aan een alternatieve natuurrijkere inrichting, mits de 

bestemming agrarisch blijft. 

Er is toen besloten het platform op te richten en met een proactieve houding invloed te 

nemen op het verdere verloop van de procedure. Wij zijn namelijk helemaal niet tegen het 

vergroten van de natuurwaarde van het betrokken gebied. Wij zijn ook niet tegen de 

aanplant van bomen. Maar we vinden het aanplanten van een massief bos volstrekt 

onacceptabel. Niet alleen vanwege uitzicht, maar ook omdat het totaal niet past in de 

streekeigen bestaande natuur. Het aan het fietspad van de Appellaan gelegen bos laat zien 

wat een dergelijk initiatief doet met de cultuurwaarde van het huidige weidegebied. 

Zoals in de inspraakavonden aangegeven gaat onze voorkeur uit naar een inrichting die 

aansluit bij veel locaties rond het nieuwe natuurgebied ten westen van de Rijndijk van 

Kasteel de Haar. Hier vindt men op diverse plekken clusters bomen, diverse soorten aanplant 

en over het geheel genomen veel doorzichten en variatie. 

Bijna alle door de provincie expliciet gemaakte doelstellingen aangaande de natuurwaarde 

van het gebied, worden door ons gedeeld, behalve het planten van een bos. 

Wij wensen niet onnodig het slachtoffer te worden van de bomenkap ten gevolge van de 

aanleg van een rondweg op 30 kilometer van ons vandaan. Bovendien zijn er in de directe 

omgeving veel andere plaatsen waar nog bomen geplant kunnen worden. In dat licht 

verwijzen wij graag naar de lopende initiatieven vanuit het Dorpsplatform Harmelen, maar 

ook op andere plaatsen zijn mogelijkheden genoeg. 

Resumerend, de ondertekenaars van deze brief zijn tegen de plannen zoals deze tot nu toe 

zijn gepresenteerd. Er is geen draagvlak voor het aanplanten van een bos. Er is wel 

bereidheid mee te denken over een alternatieve inrichting. 

Vriendelijke groet 
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Bijlagen: 

Handtekeningen omwonenden. 
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